
 

 

Zápis z jednání Členské schůze 
 

Spolku rodičů při ZŠ Nové Město na Moravě, Leandra Čecha 860, se sídlem Nové Město na Moravě, 
Leandra Čecha 860, PSČ 592 31, IČ 269 85 080 (dále jen Spolek) 

 

 
Datum konání:  30. 11. 2021 

Doba konání:  15.15 hod 
Místo konání:  Hudebna ZŠ Nové Město na Moravě, Leandra Čecha 860 

Předseda:  Ing. Vlasta Zálešáková 
Zapisovatel:  Mgr. Dana Polanská 

 

Program 
 

1) Zahájení 

2) volba zapisovatele a ověřovatele zápisu z jednání Členské schůze   

3) diskuse s ředitelem školy Mgr. Tomášem Augustýnem Ph.D. 

4) výroční zpráva o činnosti a hospodaření spolku za školní rok 2019/2020,  

5) schválení rozpočtu Spolku na školní rok 2021/2022 

6) schválení výše členského příspěvku na školní rok 2022/2023 

7) seznámení s plánovanou činnosti spolku na školní rok 2021/2022 

8) diskuse 

 
 

Bod 1. programu Členské schůze – Zahájení 

Kontrola usnášeníschopnosti Členské schůze 
 

Konstatováno, že zasedání Členské schůze bylo svoláno Předsedou (Ing. Vlastou Zálešákovou) 
v souladu s čl. XII odst. 7 Stanov (ve spojení s čl. XIII odst. 3 písm. b) Stanov). 

V 15.15 Ing. Vlasta Zálešáková (Předseda) zkontrolovala počet přítomných členů. Nebyla přítomna 

nadpoloviční většina všech členů.  
Konstatováno, že Členská schůze není usnášeníschopná. Předseda oznámil, že je nutno v souladu se 

stanovami počkat do 15.30, kdy je Členská schůze usnášeníschopná za přítomnosti jakéhokoliv počtu 
členů. 

 
V 15.30 Předseda Vlasta Zálešáková konstatoval zahájení jednání Členská schůze. 

Přítomno na této schůzi bylo 8 (slovy osm) členů. 

Jednání bylo usnášeníschopné a závazné. 
 

Bod 2. programu Členské schůze - volba zapisovatele a ověřovatele zápisu z jednání 
Členské schůze 

 

Následně Předseda přistoupil k volbě zapisovatele a ověřovatele zápisu z jednání Členské schůze a 
navrhl přítomným členům, aby zapisovatelem byla zvolena Mgr. Dana Polanská a ověřovatelem zápisu  

Ing. Vlasta Zálešáková. 
 

Po hlasování bylo oznámeno, že všichni přítomní členové hlasovali, jak bylo navrženo, tzn. 100 % 
hlasů všech členů hlasovalo ve prospěch následujícího usnesení :  

Mgr. Dana Polanská byla zvolena zapisovatelem a Ing. Vlasta Zálešáková byla zvolena 

ověřovatelem zápisu z jednání Členské schůze. 
 

 



 

Bod 3. programu Členské schůze - diskuse s ředitelem školy Mgr. Tomášem Augustýnem Ph.D. 

V rámci tohoto bodu programu Členské schůze se představil nový ředitel školy. Dle jeho sdělení by rád 
navázal na dobrou spolupráci se SR, jako tomu bylo doposud. Zároveň zodpověděl některé dotazy 

přítomných rodičů, členů Spolku. 

 
Bod 4. programu Členské schůze – Výroční zpráva o činnosti a hospodaření Spolku za školní rok 

2019/2020 
 

Po přečtení Výroční zprávy o činnosti a hospodaření Spolku za školní rok 2019/2020 Předseda navrhl 

schválení této zprávy. 
 

Po hlasování bylo oznámeno, že všichni přítomní členové hlasovali, jak bylo navrženo, tzn. 100 % 
hlasů všech přítomných členů hlasovalo ve prospěch následujícího usnesení: 

Výroční zpráva o činnosti a hospodaření Spolku za školní rok 2019/2020 byla schválena. 
 

 

Bod 5. programu Členské schůze - Schválení Rozpočtu Spolku na školní rok 2021/2022 
 

Po přečtení Rozpočtu Spolku na školní rok 2021/2022 Předseda navrhl schválení návrhu rozpočtu. 
Po hlasování bylo oznámeno, že všichni přítomní členové hlasovali, jak bylo navrženo, tzn. 100 % 

hlasů všech přítomných členů hlasovalo ve prospěch následujícího usnesení: 

Rozpočet Spolku na školní rok 2021/2022 byl schválen. 
 

Bod 6. programu Členské schůze - Schválení výše členského příspěvku na školní rok 
2022/2023 

 

Poté Předseda navrhl schválení výše členského příspěvku ve výši 200,00 Kč (slovy dvě stě korun 
českých) 

Po hlasování bylo oznámeno, že všichni přítomní členové hlasovali, jak bylo navrženo, tzn. 100 % 
hlasů všech přítomných členů hlasovalo ve prospěch následujícího usnesení: 

Členský příspěvek pro školní rok 2022/2023 byl schválen ve výši 200,00 Kč (slovy dvě stě 
korun českých). 

 

Bod 7. programu Členské schůze - Seznámení s plánovanou činnosti Spolku na školní rok 
2021/2022 

 
Poté Předseda seznámil přítomné členy s plánovanou činností na školní rok 2021/2022. 

Po hlasování bylo oznámeno, že všichni přítomní členové hlasovali, jak bylo navrženo, tzn. 100 % 

hlasů všech přítomných členů hlasovalo ve prospěch následujícího usnesení: 
Plán činností Spolku na školní rok 2021/2022 byl vzat na vědomí. 

 
Bod 10. programu Členské schůze - Diskuse 

 
V rámci diskuze byly probrány připomínky a náměty členů Spolku (diskuse stran jídelníčku, pitného 

režimu žáků). 

 
 

V Novém Městě na Moravě dne 30. 11. 2021 
 

 

 
 

..............................................................   ........................................................ 
zapisovatel                            ověřovatel 

 

 


